
Protokół Nr XVII/2020 
z XVII sesji VIII kadencji Rady Gminy Adamów 

odbytej w dniu 04 listopada 2020 r. 

XVII sesja VIII kadencji Rady Gminy Adamów odbyła się w sali gimnastycznej Szkoły 
Podstawowej w Szewni Górnej. 
Sesję rozpoczęto o godz. 13:05, a zakończono o godz. 14:50. 
Bożena Skiba - przewodnicząca obrad. 
Piotr Nogas - protokolant. 

Radni obecni: 

1. Pani Chmiel Joanna Barbara 
2. Pan Grela Krzysztof Dariusz 
3. Pan Kawałko Jan Henryk 
4. Pan Komisarczuk Dariusz Wiesław 
5. Pan Krawczyk Ryszard 
6. Pan Lewusz Mirosław Paweł 

Radni nieobecni: 

1. Pan Kostrubiec Piotr 
2. Pan Kuryło Jacek 

3. Pani Tyrka-Stećko Beata 

Lista obecności (Zał. Prot. Nr 1) 

7. Pan Michałuszko Tomasz Marek 
8. Pani Polakowska Urszula Mariola 
9. Pani Skiba Bożena Ela 
10. Pani Słota Katarzyna 
11. Pan Sołtys Dariusz Kazimierz 
12. Pan Teterycz Jan Krzysztof 

Oprócz radnych w sesji udział wzięli: 

1. Pan Dariusz Szykuła 
2. Pani Ewelina Droździel - Szykuła 
3. Pani Agata Malicka 
4. Pani Aneta Zub 

- Wójt Gminy 
- Skarbnik Gminy 
- Inspektor ds. Księgowo - Podatkowych 
- Podinspektor ds. Finansowych i Gospodarki 

Odpadami 

Lista obecności osób zaproszonych oraz wykaz pracowników. 
(Zał. Prot. Nr 2 i 3) 

Porządek sesji: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 
2. Rozpatrzenie wniosków o zmianę porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu obrad z poprzedniej sesji. 
4. Informacja Wójta o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
5. Sprawozdanie Wójta z wykonania uchwał rady. 
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6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w Wieloletniej Prognozie Finansowej 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2020 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

8. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej 
do obliczenia podatku rolnego na 2021 rok. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna przyjmowanej 
do obliczenia podatku leśnego na 2021 rok. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
obowiązujących na terenie gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku od nieruchomości 
obowiązujących na terenie gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, rolnego 
i leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia 
wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 
transportowych. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości 
udzielanych przez Gminę Adamów w ramach regionalnej pomocy inwestycyjnej 
na wspieranie nowych inwestycji dla podmiotów prowadzących działalność gospodarczą 
na terenie gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody 
i odprowadzania ścieków i przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 
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16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2020 rok. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Adamów 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność 
pożytku publicznego na rok 2021. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej 
własność Gminy Adamów. 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały, 

19. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 

- dyskusja, 

20. Rozpatrzenie pism. 

21. Wolne wnioski, informacje i sprawy bieżące. 

22. Zamknięcie obrad sesji. 

Przebieg sesji: 

Ad.l. Otwarcia XVII sesji VIII kadencji dokonała Pani Bożena Skiba - Przewodnicząca Rady 
Gminy Adamów. 
Na podstawie listy obecności Pani Przewodnicząca stwierdziła, że na stan 15 radnych 
obecnych jest 12, co stanowi niezbędne ąuorum do prawomocności obrad. 

Pani Przewodnicząca powitała osoby zaproszone i uczestniczące w sesji oraz poprosiła 
zebranych o zachowanie obowiązujących zasad epidemicznych. 
(Zał. Prot. Nr 1, 2 i 3) 

Ad.2. Pani Przewodnicząca - poinformowała, że Radni projekt porządku obrad otrzymali 
wraz z zawiadomieniem. Zapytała, czy w sprawie porządku obrad ktoś chce zabrać głos? 
Z wnioskiem o zmianę porządku obrad wystąpił radny Dariusz Komisarczuk, który 
zaproponował, aby minutą ciszy uczcić pamięć niedawno zmarłego Pana Jana Gałana, 
wieloletniego Sekretarza Urzędu Gminy Adamów. 
Pani Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że ta propozycja nie zmienia 
porządku obrad, tylko świadczy o dobrym wychowaniu uczestników dzisiejszej sesji, 
po czym poprosiła zebranych o powstanie i uczczenie pamięci zmarłego. 

Ad.3. Przewodnicząca Rady Gminy - poinformowała, że protokół poprzedniej sesji był| 
do publicznego wglądu w siedzibie Urzędu Gminy oraz wyłożono go przed sesją na sali 
obrad, gdzie był również do publicznego wglądu. 
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Przewodnicząca zapytała, czy do protokołu z XVII sesji VIII kadencji z dnia 24 września 
2020 roku ktoś z Radnych chce wnieść uwagi? Uwag nie zgłoszono. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem protokołu z XV sesji Rady Gminy Adamów z dnia 24 września 2020 r. 
głosowali: 

Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 4) 

Przewodnicząca stwierdziła, że protokół z XVII sesji Rady Gminy Adamów z dnia 
24 września 2020 r. został przyjęty. 

Ad.4. Pan Wójt - złożył informację o działaniach podejmowanych od ostatniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 5) 

Ad.5. Pan Wójt - złożył sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Gminy podjętych 
na poprzedniej sesji. 
(Zał. Prot. Nr 6) 

Ad.6. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w wieloletniej prognozie finansowej. 
Pani Skarbnik szczegółowo omówiła i przedstawiła zasadność proponowanych zmian. 
W związku z tym, iż Radni nie zgłosili żadnych pytań, Pani Skarbnik przedstawiła projekt uchwały. 
Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 

Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 7) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 8) 

Ad.7. Podjecie uchwały w sprawie zmian w budżecie na rok 2020. 

Pani Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały. Wskazała zasadność dokonanych 
zmian. Zaznaczyła, że zmiany wpływające na budżet, zostały omówione przy 
podejmowaniu poprzedniej uchwały. 

W związku z tym, iż Radni nie zgłosili żadnych pytań oraz propozycji co do przyjmowanej 
uchwały, Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 
Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 

Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, 
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Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 9) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 10) 

Ad.8. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta przyjmowanej 
do obliczenia podatku rolnego na 2021rok. 
Przed przyjęciem uchwały głos zabrał Wójt Gminy Adamów - Pan Dariusz Szykuła, który 
stwierdził, że mimo wcześniejszych ustaleń oraz rekomendacji komisji stałych Rady Gminy 
Adamów, aby podnieść podatek gruntowy o stopę inflacji - to jest 4 %. Z uwagi na obecną sytuację 
epidemiczną w Kraju oraz w trosce o domowe budżety mieszkańców gminy, proponowany projekt 
utrzymuje stawki podatku na dotychczasowym poziomie. 
Pani Agata Malicka - pracownik Urzędu Gminy przedstawiła projekt uchwały. 

Nie zadano pytań co do projekt uchwały. 

Pani Przewodnicząca zarządziła głosowanie. 
Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 

Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 11) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 12) 

Ad.9. Podjęcie uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna przyjmowanej 
do obliczenia podatku leśnego na 2021 rok. 

Pani Agata Malicka pracownik Urzędu Gminy Adamów omówiła projekt uchwały, zaznaczając, 
że organ podatkowy zaproponował nieprzyjmowanie w tym zakresie uchwały. W sytuacji 
niepodjęcia uchwały w przedmiotowej sprawie pracownik Urzędu wyjaśnił, że obowiązywać będą 
stawki podane przez GUS. 

Pani Przewodnicząca sformułowała pytanie „Kto jest za niepodejmowaniem uchwały 
w sprawie obniżenia średniej ceny sprzedaży drewna przyjmowanej do obliczenia podatku 
leśnego na 2021 rok. 

Głosowanie imienne ręczne 
Za niepodejmowaniem uchwały głosowali: 

Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 13) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została niepodjęta. 
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(Zał. Prot. Nr 14) 

Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 
obowiązujących na terenie gminy Adamów. 

Pani Agata Malicka pracownik Urzędu Gminy Adamów omówiła i przedstawiła projekt uchwały 
oraz zaproponowała, aby nie podejmować nowej uchwały i pozostawić w mocy uchwałę aktualnie 
obowiązującą. 

Pani Przewodnicząca sformułowała pytanie „Kto jest za niepodejmowaniem uchwały w sprawie 
określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości obowiązujących na terenie gminy 
Adamów. 

Głosowanie imienne ręczne 
Za niepodejmowaniem uchwały głosowali: 

Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 15) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została niepodjęta i pozostawiona 
w obecnym brzmieniu. 
(Zał. Prot. Nr 16) 

Ad.ll. Podjęcie uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku od nieruchomości 
na terenie gminy Adamów. 

Pani Aneta Zub pracownik Urzędu Gminy Adamów zaproponowała niepodejmowaniem 
uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku od nieruchomości na terenie gminy 
Adamów i pozostawienie jej w obecnej formie. 

Pani Przewodnicząca sformułowała pytanie „Kto jest za niepodejmowaniem uchwały 
w sprawie prowadzenia zwolnień od podatku od nieruchomości na terenie gminy Adamów 
i pozostawienie jej w obecnej formie? 

Głosowanie imienne ręczne 
Za niepodejmowaniem uchwały głosowali: 

Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 17) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została niepodjęta i pozostawiona 
w obecnym brzmieniu. 
(Zał. Prot. Nr 18) 

Ad. 12. Podjęcie uchwały w sprawie zarządzenia poboru podatku od nieruchomości, rolnego 
i leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa, wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 
wynagrodzenia za inkaso. 
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Pani Agata Malicka pracownik Urzędu Gminy Adamów zaproponowała niepodejmowaniem 
uchwały i pozostawia uchwały w obecnym brzmieniu. 

Pani Przewodnicząca sformułowała pytanie „Kto jest za niepodejmowaniem uchwały w sprawie 
poboru podatku od nieruchomości, rolnego i leśnego od osób fizycznych w drodze inkasa, 
wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso i pozostawienie uchwały 
w obecnym brzmieniu? 

Głosowanie imienne ręczne 
Za niepodejmowaniem uchwały głosowali: 

Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 19) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została niepodjęta i pozostawiona 
w obecnym brzmieniu. 
(Zał. Prot. Nr 20) 

Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków 
transportowych. 

Pani Aneta Zub pracownik Urzędu Gminy Adamów zaproponowała niepodejmowaniem 
uchwały i pozostawia uchwały w obecnym brzmieniu. 

Pani Przewodnicząca sformułowała pytanie „Kto jest za niepodejmowaniem uchwały w sprawie 
określenia wysokości rocznych stawek podatku od środków transportowych. 

Głosowanie imienne ręczne 
Za niepodejmowaniem uchwały głosowali: 

Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 21) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została niepodjęta i pozostawiona 
w obecnym brzmieniu. 
(Zał. Prot. Nr 22) 

Ad. 14. Podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zwolnień z podatku od nieruchomości 
udzielanych przez Gminę Adamów w ramach regionalnej pomocy inwestycyjnej 
na wspieranie nowych inwestycji dla podmiotów prowadzących działalność gospodarczą 
na terenie gminy Adamów. 

Pani Aneta Zub pracownik Urzędu Gminy Adamów mówiła i przedstawiła projekt uchwały. 
Pytań dotyczących uchwały nie zadano. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 
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Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 23) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 24) 

Ad. 15. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia projektu Regulaminu dostarczania wody 
i odprowadzania ścieków i przekazania go do zaopiniowania organowi regulacyjnemu. 

Pani Aneta Zub pracownik Urzędu Gminy Adamów mówiła i przedstawiła projekt uchwały. 
Pytań dotyczących uchwały nie zadano. 

Glosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 

Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 25) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 26) 

Ad. 16. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania 
Problemów Alkoholowych na 2020 rok. 

Pani Skarbnik omówiła i przedstawiła projekt uchwały oraz wskazała zasadność 
jej przyjęcia. 
Pytań dotyczących uchwały nie zadano. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 

Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 27) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 28) 

Ad. 17. Podjęcie uchwały w sprawie przyjęcia rocznego programu współpracy Gminy Adamów 
z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego na rok 2021. 

Pani Skarbnik szczegółowo omówiła i przedstawiła projekt uchwały, wskazała zasadność 
jej przyjęcia oraz wyraziła chęć odpowiedzi na wszystkie pytania w przedmiotowej sprawie. 
Pytań dotyczących uchwały nie zadano. 
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Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 

Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 29) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 30) 

Ad. 18. Podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości stanowiącej własność 
Gminy Adamów. 

Pan Wójt Gminy szczegółowo omówił i przedstawił projekt uchwały, wskazała zasadność 
zbycia nieruchomości oraz wskazał, że wniosek w tej sprawie był przedstawiany radnym 
na poprzedniej sesji. Pan Wójt wyraził również chęć odpowiedzi na wszystkie pytania 
w przedmiotowej sprawie. Pytań dotyczących zbycia nieruchomości nie zadano. 

Głosowanie imienne. 
Za przyjęciem uchwały głosowali: 

Chmiel Joanna, Grela Krzysztof, Kawałko Jan, Komisarczuk Dariusz, Krawczyk Ryszard, 
Lewusz Mirosław, Michałuszko Tomasz, Polakowska Urszula, Skiba Bożena, Słota 
Katarzyna, Sołtys Dariusz, Teterycz Jan. 
Za głosowało 12, przeciw 0, wstrzymało się 0. 
(Zał. Prot. Nr 31) 
Przewodnicząca Rady Gminy Adamów stwierdziła, że uchwała została podjęta. 
(Zał. Prot. Nr 32) 

Ad. 19. Informacja o złożonych oświadczeniach majątkowych. 
Pani Przewodnicząca Rady Gminy Adamów przekazała informację o dokonanej przez organ 
podatkowy analizie oświadczeń majątkowych radnych. Kontrola wykazała niewielkie błędy. 
Pani Przewodnicząca Rady Gminy Adamów pouczyła radnych, aby w przyszłości staranniej 
wypełniali oświadczenia majątkowe i jednocześnie poinformowała, że osoby zainteresowane 
zostaną o nieprawidłowościach poinformowane w najbliższym czasie. Pani Przewodnicząca 
poinformowała również zebranych, że zarówno jej oświadczenie jak i Pana Wójta zostało złożone 
w ustawowym terminie. Obowiązku złożenia oświadczenia nie dopełnił jeden z pracowników 
Gminy o czym został pouczony. 

Ad.20 i 21 

Pismo w sprawie ustanowienia przejazdu i przechodu przez działkę nr 523 stanowiącą własność 
Gminy Adamów do działki nr 319/1 (obręb Adamów) 
Pan Wójt przedstawił wszystkie posiadane informacje o nieruchomości oraz poinformował, 
że na poprzedniej sesji wniosek o ustanowienie służebności był przekazany do weryfikacji 
radnemu z Adamowa, który po rozeznaniu w terenie rekomenduje pozytywne jego rozpatrzenie. 

Rada Gminy Adamów złożony wniosek rozpatrzyła pozytywnie. 
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• Pismo w sprawie umożliwienia kupna udziałów 38/98 w działce nr 1046 położonej 
w miejscowości Suchowola Kolonia stanowiącej współwłasność Gminy Adamów. 
Pan Wójt przekazał całą posiadaną przez niego wiedzę merytoryczną dotyczącą rozpatrywanego 
wniosku. Poinformował radnych że w tym przypadku istnieje możliwość sprzedaży udziałów 
w drodze bezprzetargowej, jednakże Gmina chciałaby wcześniej dokonać podziału 
tej działki w celu regulacji pasa drogowego. 

Rada Gminy Adamów zajęła stanowisko, że sprzedaż udziałów będzie możliwa po uprzedniej 
regulacji przebiegu pasa drogowego. 

Pismo w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącą własność Gminy Adamów położonej 
w obrębie Adamów oznaczonej w ewidencji gruntów numerem działki 327. 

Pan Wójt wraz z radnym Tomaszem Michałuszko przedstawił wszystkie posiadane informacje 
o nieruchomości. Zgodnie z Miejscowym Planem Zagospodarowania Przestrzennego działka 
przeznaczona jest pod budownictwo jednorodzinne. 

Rada Gminy Adamów złożony wniosek rozpatrzyła pozytywnie. 

Pismo w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącą własność Gminy Adamów położonej 
w obrębie Suchowola oznaczonej w ewidencji gruntów numerem działki 881/2. 

Pan Wójt przedstawił wszystkie posiadane informacje o nieruchomości. Zgodnie z Miejscowym 
Planem Zagospodarowania Przestrzennego działka przeznaczona jest pod uprawy rolne. 

Rada Gminy Adamów złożony wniosek rozpatrzyła pozytywnie. 

Pismo w sprawie sprzedaży nieruchomości stanowiącą własność Gminy Adamów położonej 
w obrębie Suchowola Kolonia oznaczonej w ewidencji gruntów numerem działki 384/3. 

Pan Wójt przedstawił wszystkie posiadane informacje o nieruchomości. Zgodnie z Miejscowym 
Planem Zagospodarowania Przestrzennego działka przeznaczona jest pod uprawy rolne 
natomiast wnioskodawca obecnie jest jej dzierżawcą. 
Radna z Suchowola Kolonia Pani Katarzyna Słota zobowiązała się zapoznać się ze stanem 
faktycznym w terenie i przedstawić zajęte przez nią stanowiska na najbliższej sesji. 

Pismo od w sprawie opracowania publikacji dotyczącej 
historii Gminy Adamów od 1867 r. do 1990 r. (kwota opracowania ok 900 zł brutto). 
Radni postanowili odnieść się do tej inicjatywy podczas obrad następnej sesji. 

Pismo od Fundacja Manufaktura Sportu w sprawie wsparcia organizacji biegu eliminacyjnego 
w wysokości 5 000 zł. 

Radni wyrazili negatywną opinię co do wniosku. 

Pismo w sprawie dofinansowania działalności Policji w ramach Wojewódzkiego Funduszu 
Wsparcia Policji na potrzeby Posterunku Policji w Krasnobrodzie. 

Radni wyrazili negatywną opinię co do złożonego wniosku. 
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Pismo pracowników Referatu Podatkowego w odniesieniu do wystąpienia na ostatniej sesji 
Rady Gminy Adamów w dniu 24 września 2020 r. radnego Jana Teterycza, podczas którego 
dokonał on negatywnej oceny pracy Referatu Podatkowego i pracowników w nim 
zatrudnionych podważając ich kompetencje, odczytała Pani Przewodnicząca - Bożena 
Skiba. 
Pan radny Jan Teterycz przepraszając, pracowników za jego wypowiedz, jednocześnie 
podkreślił, że nadal czuje się poszkodowany i uważa, że nie wszystkich przedsiębiorców 
Referat Podatkowy traktuje jednakowo. Pan radny zaproponował, że może on wspólnie 
usiąść z pracownikami referatu, porozmawiać i wskazać kto płaci podatek, a kto nie płaci. 
Pani Przewodnicząca poprosiła Pana radnego o powściągliwość w ocenianiu innych. 
Pan Radny stwierdził, że nadal uważa, że został potraktowany niesprawiedliwie. 
Pan Wójt stwierdził, że wypowiedz radnego Teterycza w jego ocenie, nie jest przeprosinami 
i zwrócił się do Pani Agaty Malickiej - pracownika Urzędu Gminy z pytaniem, czy ma 
podobne odczucia. 
Pani Agata Malicka potwierdziła, że w jej ocenie wypowiedz Pana radnego, nie jest 
przeprosinami, natomiast działania pracowników referatu podatkowego i przeprowadzone 
przez nich kontrole były dokonane starannie, rzetelnie i zgodne z obowiązującymi 
przepisami. 
Na zakończenie obrad głos zabrał Pan radny Krzysztof Grela, który odniósł się do kontroli 
przedsiębiorców dokonanej przez Referat Podatkowy, jednakże jego wypowiedzi była 
niezrozumiała ze względu na pogłos panujący na sali obrad oraz maseczkę zasłaniającą usta 
i nos prelegenta. 

Ad.22. Zamknięcie obrad sesji. 
Pani Bożena Skiba - Przewodnicząca Rady Gminy Adamów zamknęła obrady XVII sesji VIII 
kadencji Rady Gminy Adamów. 

Nagi j udostępnione jest w Biuletynie Informacji Publicznej Urzędu Gminy Adamów. 

Protokołował: P R Z F J w n n N i r . z Ą C A 
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